# 第四屆培正數學邀請賽 初賽(中一組)答題紙

# 樣本 Sample

4th Pui Ching Invitational Mathematics	Competition
<b>Heat Event (Secondary 1) Answer Sheet</b>	

請參看背頁之答題指引。

Please read the instructions overleaf.

參賽者編號 Participant Co	de			
	0 1 2 3 4 5 6 7 8			

rease read the instructions overlear.		,
1.       0	3.	4.
5.	7.	8.
9.	11.	12.
13.	15.	16.
17.	19.	20.

### 第四屆培正數學邀請賽 4th Pui Ching Invitational Mathematics Competition

## 初賽(中一組)答題紙 Heat Event (Secondary 1) Answer Sheet

中文姓名								
Name in Chinese								
英文姓名 Name in English								
學校名稱 School Name								
出生日期 Date of Birth	年 Year			·	] onth	D		
	1	9						

#### 答題指引:

#### **Instructions:**

1. 請填妥背頁右上角之參賽者編號及此頁上方之個人資料。

Please fill in the contestant code <u>on the top right hand corner of the opposite page</u> as well as the personal information on the top of this page.

- 2. 請以 HB 鉛筆填寫本答題紙,並以膠擦擦去不適用之答案。
  Please use an HB pencil to fill in this answer sheet and an eraser to delete unwanted answers.
- 3. 如第 1 題之答案爲「39」,請依照右列方式塗滿相應的空格以供電腦閱讀,並在題號右方的位置寫出答案。
  If the answer to Question 1 is "39", fill out the corresponding blanks as shown for computer scanning, and write the answer on

blanks as shown for computer scanning, and write the answer on the right of the question number.

 4. 必須塗滿空格 ➡ 以供電腦閱讀。電腦無法閱讀 ➡ 等 填寫方式。

Blanks must be completely filled out like this:  $\blacksquare$ . The computer will not be able to recognise marks like  $\blacksquare$  or  $\clubsuit$ .

5. 參賽者填寫的數字只供參考,**評分時一概以電腦閱讀的結果 為準**。

The numbers entered by the contestants are for reference only. Marking will be based entirely on the result of computer scanning.

1.	. 0		0	3	9
	0				
	1				
	2				
	3				
	4				
	5				
	6				
	7				
	8				
	9				